
Zápis z jednání výboru klubu GCBJ, provozovatele hřiště a zástupce majitele hřiště  

 

 

Datum konání: 11. 10. 2016 

Čas:                15:30 

Přítomní: Marzoll Jiří, Hrůza Jarmil ml., Martin Zörkler, Houdková Eva, Matuna Václav 

Hosté: Stöckel Tomáš – za provozovatele, Dr. Zeman – za majitele hřiště  

 

Jednání bylo vyvoláno na základě požadavku provozovatele na roční pro rok 2017 pro 

GCBNJ ve výši 2. mil.Kč. 

- Provozovatel p. Stöckel zopakoval svůj požadavek, že chce po GCBNJ roční fee v 

minimální výši 2. mil.Kč. V případě, že GCBNJ tuto výši fee neuhradí, požádá majitele hřiště, 

aby klubu vypověděl smlouvu o domovském klubu, který má klub uzavřen s majitelem – GR 

Paradise.  

- zástupce majitele, p. Zeman řekl, že majitel je spokojen s plněním závazků ze strany p. 

Stöckela a že tedy jeho požadavkům vyhoví. 

- Prezident klubu p. Marzoll uvedl, že tato částka je naprosto nereálná, navíc se jménem klubu 

nemůže k takovému plnění zavázat. Letos klub odvedl provozovateli nejvyšší částku za 

posledních 5 let, přesto ten trvá na jejím navýšení o minimálně 40%. Vzhledem k tomu, že 

placení hracích fee je na členech nevymahatelné, není možné na tento návrh přistoupit. 

V případě stejného počtu platících členů jako letos by to znamenalo, že roční hrací fee pro 

člena klubu by bylo více než 22.000Kč. V případě, že by zaplatili hrací fee všichni členové 

klubu (což je naprosto nereálné), pak by to znamenalo fee ve výši cca 9.000,-Kč. Prezident 

uvedl, že finanční potíže hřiště jsou dány finanční politikou provozovatele a zvýhodňováním 

členů ostatních klubů a návštěvníků na tzv. denní fee na úkor členů GCBNJ. Členové klubu 

v letošním roce zaplatili,  v porovnání s okolními kluby (Mstětice, St.Boleslav, Ml.Boleslav, 

Beřovice) – při srovnání denního a ročního fee dvakrát vyšší částku, než členové těchto klubů. 

Prezident představil protinávrh klubu – klub navrhuje roční fee ve stejné výši, kterou 

v letošním roce zaplatili za hru na našem hřišti členové Pražského golf. klubu – tedy 9.000,-

Kč. Předpokládáme, že při této výši ročního hracího fee, zaplatí roční fee mnohem vyšší počet 

členů klubu. Zaručit se za částku 2.mil.Kč se však nelze… 

Prezident uvedl i další příklady diskriminace členů klubu ze strany provozovatele  (hrací fee 

na turnajích). Znovu se otázal provozovatele, zda nechce změnit svůj názor. Provozovatel 

jakoukoli změnu názoru odmítl a potvrdil, že chce, aby GCBNJ odešlo z hřiště. Podle p. 

Stöckela jsme pro něj, jako klub neperspektivní… 

Prezident upozornil provozovatele i zástupce majitele na nutnou reakci klubu a dopad do 

ekonomiky hřiště, na nemožnost vypsání jakýchkoli turnajů a tím i ekonomické ztráty ve výši 

více než 3 mil.Kč ročně (1,3 mil. od GCBNJ, 1,5 – příjem z turnajů, další ztráty od virtuálních 

klubů) – to vše po dobu min. 2 let. 

Provozovatel však i přesto trvá na svém požadavku výše fee a odchodu klubu z hřiště. 

P. Hrůza upozornil provozovatele na jeho diskriminační a opakující se arogantní přístup 

k členům klubu a na jeho dotaz, jestli je cílem dostat klub z hřiště  - p. Stöckela řekl, že ano.  

P. Matuna a p. Marzoll znovu zopakovali, že GCBNJ se chce dohodnout, ale požadavek 

provozovatele je naprosto nepřijatelný. 

Diskuze, vzhledem k opakovanému nepřijatelnému postoji p. Stöckela, byla poté, kdy p. 

Marzoll znovu zopakoval protinávrh GCBNJ a výzvu k jednání, ukončena.  

Výbor se usnesl, že prezident klubu napíše dopis členům s informací o stavu, možném vývoji 

a dalších krocích výboru klubu.                T: 18.10.2016 

 

11.10.2016 

Zapsal:   Jiří Marzoll  


